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Spørsmål om trafikksikringstiltak i Hetlevikåsen

I møteboka frå samferdselsutvalet sitt møte 14. januar 2016 er det teke inn fylgjande oversending frå
representanten Roald Kvamme (A).

«Loddefjord Utvalget ønsker at det blir satt fokus på å trygge barnas skolevei her i bydelen 

vår.

I den forbindelse har vi sett på fylkesveien/kommunale veien som går i Hetlevikåsen. Denne 

veien som er ca 2 km lang er helt uten fartsdumper, overgangsfelt og har en fartsgrense på 

50 km/t.

Både barn og voksne krysser denne veien daglig på vei til og fra skole, butikk, buss, jobb, 

fritidsaktiviteter, barnehager osv. 

Tilsvarende vei er Vadmyrveien der fartsgrensen er satt ned til 30 og det er laget både 

humper og overgangsfelt.

Dersom det er ønskelig stiller vi gjerne opp for å delta på en befaring av fylkesveien.

Spørsmål:

Kan fylkeskommunen følgja opp innspelet knytt til trafikksikring frå Loddefjordutvalget slik at 

ein kan få vurdert eventuelle tiltak?»

Vedlagt er brev frå Statens vegvesen med svar på oversendinga.

Fylkesrådmannen har ingen ytterlegare kommentarar til saka.


